

目 次

科 普 论 坛

- 浅谈建设项目全过程造价控制与管理 赵 华 (1)

专 论 与 综 述

- 农村生活污水收集与处理技术现状及进展 谭学军, 张惠锋, 张 辰 (5)

给 水 处 理

- 引黄工程沿线水质现状分析与发展趋势预测 曹学静, 郝 斌, 马青兰 (10)

- 数种无机高分子絮凝剂应用于水厂絮凝工艺的比较 张 东, 朱 玲, 陈洪斌, 等 (14)

废 水 处 理 及 回 用

- 高效聚磷菌的筛选及其应用 陈亚松, 金文标, 同 锟, 等 (19)

- 高铁酸盐氧化处理络合铜废水的试验 王国文, 王煊军, 蒋大勇, 等 (23)

- 人工湿地系统改善滇池入湖水水质 高天霞, 李 毅, 郭 婷, 等 (28)

- 多相催化氧化与周期循环活性污泥法(CASS)组合工艺处理茶多酚精制生产废水

..... 张 波, 肖乾芬, 夏四清 (33)

- 生物栅-复合人工湿地系统对黑臭河水的中试处理 潘 震, 张 勇, 黄民生, 等 (37)

- 改性沸石去除废水中 Zn²⁺的试验 朱友利, 施永生 (42)

- 污水厂尾水再生利用深度处理组合工艺效果分析 路晓波, 冯 凯, 李魁晓, 等 (46)

- 在可见光照射下金属离子改性二氧化钛水溶胶对甲基橙的降解 陈 超, 龙明策, 蔡伟民, 等 (50)

设 备 与 材 料

- 季铵化单宁的合成及其絮凝试验 张 巍, 刘光利, 宋永占 (55)

分 析 与 监 测

- 军港海水冲厕污水化学耗氧量(COD)指标的分析方法 邹士洋, 张建平, 伍俊荣, 等 (58)

- 两种不同硝化类型反应器中固定化硝酸菌的群落分析 王一渌, 周伟丽, 张振家, 等 (62)

- 医药废水中大肠杆菌抗体制备及检测方法 范治国, 庄惠生, 王倩煜 (68)

经 验 交 流

- 水厂过滤工艺术头损失计算与试验 邓晓燕, 唐德翠, 朱学峰, 等 (72)

- 昆明市盘龙区住宅庭院雨污水分流改造工程 邵 帅, 王 琳, 赵 萌, 等 (76)

- 小型景观鱼池的生态循环净化技术 李 琳, 董晓静, 曾国权, 等 (81)

- 污泥焚烧灰制砖可行性及其效益分析 舒 伟, 彭丽园, 程晓波, 等 (84)

净 水 信 息

(22, 27, 32, 36, 41, 45, 49, 54, 61, 67, 75, 80, 88)

刊务委员会成员单位简介

(J1, J2)

CONTENTS

POPULAR SCIENCE FORUM

- Elementary Discussion on the Whole-Process Control and Management of Construction Cost for Engineering Projects Zhao Hua (1)

SUMMARIES AND THESES ON SPECIAL TOPICS

- Current Situation and Development Progress of Domestic Sewage Collection and Treatment Technological Processes in Rural Areas Tan Xuejun, Zhang Hufeng, Zhang Chen (5)

WATER TREATMENT

- Current Situation Analysis and Development Trend Forecast for Water Quality of the Yellow River Water Diversion Project Cao Xuejing, Hao Bin, Ma Qinglan (10)

- Comparison of Flocculation Processes with Several Kinds of Inorganic Polymeric Flocculants in Water Treatment Plant Zhang Dong, Zhu Ling, Chen Hongbin, et al. (14)

WASTEWATER TREATMENT AND REUSE

- Screening and Application of High Efficient Phosphate-Accumulating Organisms (PAOs) Chen Yasong, Jin Wenbiao, Yan Yun, et al. (19)

- Experiment on Treatment of Complex Copper Wastewater by Ferrate Oxidation Process Wang Wengu, Wang Xuanjun, Jiang Dayong, et al. (23)

- Improvement of Inflow Water Quality of Dianchi Lake Treated by Constructed Wetlands Gao Tianxia, Li Yi, Guo Ting, et al. (28)

- Joint Processes of Heterogeneous Catalytic Oxidation and Cyclic Activated Sludge System (CASS) for Wastewater Treatment of Tea Polyphenol Extraction Production Zhang Bo, Xiao Qianfen, Xia Siqing (33)

- Pilot Scale Experiment of Malodorous River Water Treatment Combined with Biofilm Grid and Integrated Vertical Flow Constructed Wetlands (BFG-IVCW's) Pan Zhen, Zhang Yong, Huang Minsheng, et al. (37)

- Experiment for Removal of Zn²⁺ in Wastewater by Modified Clinoptilolite Zhu Youli, Shi Yongsheng (42)

- Effect Analysis of Technological Processes Combination of Advanced Treatment for Water Reclamation in Sewage Wastewater Treatment Plant Lu Xiaobo, Feng Kai, Li Kuixiao, et al. (46)

- Degradation of Methyl Orange with Metal Ion Modified TiO₂ Hydrosol under Visible Light Irradiation Chen Chao, Long Minge, Cai Weimin, et al. (50)

EQUIPMENT AND MATERIAL

- Synthesis of Tannin with Quaternary Ammonium and the Experiment for Flocculation Effect Zhang Wei, Liu Guangli, Song Yongzhan (55)

WATER ANALYSIS AND MONITORING

- Analytical Method of Chemical Oxygen Demand (COD) for Toilet-Flushing Sewage with Seawater at Naval Ports Zou Shiyang, Zhang Jianping, Wu Junrong, et al. (58)

- Analysis of Immobilized Nitrifier Community Structure in Two Types of Nitrification Reactors Wang Yili, Zhou Weili, Zhang Zhenjia, et al. (62)

- Preparation of Polyconal Antibody and Determination of *Escherichia coli* for Pharmaceutical Wastewater Fan Zhiguo, Zhuang Huisheng, Wang Qianyu (68)

EXCHANGES EXPERIENCES

- Calculation and Experiment on the Head Loss of Filtration Process in Water Treatment Plant Deng Xiaoyan, Tang Decui, Zhu Xuefeng, et al. (72)

- Rehabilitation Engineering Project of Separate Sewage System for Residential Courtyards in Panlong District in Kunming City Bing Shuai, Wang Lin, Zhao Meng, et al. (76)

- Purification Technology of Recirculated Eco-System for Small Scale Landscape Fishpond Li Xuan, Dong Xiaojing, Zeng Guoquan, et al. (81)

- Feasibility Study and Effectiveness Analysis on Brick-Making with Sewage Sludge Incineration Ash Shu Wei, Peng Liyuan, Cheng Xiaobo, et al. (84)

INFORMATION (22,27,32,36,41,45,49,54,61,67,75,80,88)

INTRODUCTION OF JOURNAL PUBLICATION AFFAIRS COMMITTEE (J1,J2)